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ZÁPIS 

ze 7. zasedání Akademického senátu FChT Univerzity Pardubice 
konaného ve středu 25. října 2023 od 14 hodin 

v zasedací místnosti děkanátu FChT (budova HA) 

Akademičtí pracovníci: 

doc. Ing. Martin Adam, Ph.D. 
Ing. Jaroslav Barták, Ph.D. 
doc. Ing. Pavel Čičmanec, Ph.D. 
Ing. Aleš Eisner, Ph.D. 
prof. Ing. Roman Jambor, Ph.D. 
Ing. Petr Knotek, Ph.D. 
Ing. Patrik Pařík, Ph.D. 
doc. Ing. David Veselý, Ph.D. 
prof. Ing. Jaromír Vinklárek, Dr. 
doc. Ing. Tomáš Weidlich, Ph.D. 

Studenti: 

Ing. Petr Leinweber 
Ing. Marie Nevyhoštěná 
Bc. Josef Velebný 

Omluvení senátoři: 

Bc. Jana Hrušková 
Bc. Martin Šanda 

Hosté: 

prof. Ing. Petr Němec, Ph.D. (děkan FChT) 
doc. Ing. Alena Komersová, Ph.D. (proděkanka FChT) 
prof. Ing. Petr Mošner, Dr. (proděkan FChT) 
prof. Ing. Liběna Tetřevová, Ph.D. (proděkanka FChT) 
Ing. Martin Šprync (tajemník FChT) 

Program zasedání: 

1. Zahájení 

2. Projednání Směrnice č. 4/2023 - Přijímací řízení pro akademický rok 2024/2025 

3. Různé 
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1. Zahájení 

Předseda Akademického senátu Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice doc. Adam 
přivítal všechny senátory a hosty.   

Program zasedání 

Předseda AS FChT UPCE doc. Adam seznámil přítomné s návrhem programu zasedání a požádal 
senátory o případné připomínky nebo návrhy na jeho doplnění. Žádné připomínky ani doplňující 
návrhy nebyly vzneseny. Senát schválil program 7. zasedání AS FChT UPCE. 

Hlasování: 13–0–0 (pro–proti–zdržel se) 

Předseda AS FChT UPCE doc. Adam tlumočil souhlasné stanovisku právního oddělení UPCE 
ohledně pořizování audiozáznamu ze zasedání pro účely zápisu a informoval přítomné o zahájení 
nahrávání audiozáznamu ze 7. zasedání AS FChT UPCE. 

2. Projednání Směrnice č. 4/2023 - Přijímací řízení pro akademický rok 2024/2025 

Prof. Němec, děkan FChT jako předkladatel představil daný materiál a upozornil na hlavní 
změny vůči směrnici z předchozího roku. Nově bylo u tří bakalářských a jednoho navazujícího 
studijního programu přidáno právo děkana neotevřít tento studijní program, pokud se přihlásí méně 
než 15 uchazečů. Ve všech případech se jedná o studijní programy, kde aktuálně studuje velmi nízký 
počet studentů.  

Dále byla předána informace ohledně stavu akreditací studijních programů projednávaných na 
předchozím zasedání AS FChT. 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice projednal a schválil 

návrh vnitřní normy „Směrnice č. 4/2023 - Přijímací řízení pro akademický rok 2024/2025“. 

Hlasování: 13–0–0 

3.  Různé 

Doc. Adam informoval přítomné o nominaci doc. Boušky (KPF) do Sněmu Rady vysokých škol. 
Jeho jmenování bude následně projednáno na zasedání AS UPCE. 

Doc. Adam dále informoval, že Statut FChT byl na 6. zasedání AS UPCE dne 3. 10. 2023 
schválen, a to poměrem hlasů 28–0–2. 

Byl prezentován dotaz z řad členů akademické obce FChT, zda by nebylo možné parkoviště 
chráněná závorami vyhradit pouze pro zaměstnance UPCE. K této otázce vedení fakulty uvedlo, 
že vedení UPCE preferuje zpřístupnění parkovišť jak pro zaměstnance, tak i pro studenty UPCE. 
V řešení ale je možnost omezení přístupnosti parkovišť pro osoby, které nejsou ani zaměstnanci, ani 
studenti UPCE. V této záležitosti aktuálně probíhají jednání mezi vedením UPCE a zástupci města 
Pardubice. 

Dále proběhla diskuze o formě zápisů. Doc. Adam informoval o schůzce předsednictva AS 
FChT, která proběhla bezprostředně před 7. zasedáním. Nově budou zápisy ze zasedání formulovány 
méně podrobně a bez doslovných citací. 
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Děkan prof. Němec informoval o aktuálním stavu projektů ESF+ a ERDF, o kterých bylo 
informováno již na 6. zasedání AS FChT. Finanční prostředky z těchto projektů budou vynaloženy 
s akcentem na materiálně-technické vylepšení zabezpečení bakalářských studijních programů. 

Děkan prof. Němec dále informoval. že prof. Mošner byl dne 25. 10. 2023 jmenován statutárním 
zástupcem děkana. Otázka obsazení funkce proděkana pro pedagogiku by měla být projednána na 
nadcházejícím zasedání AS FChT, které by se mělo uskutečnit na konci listopadu 2023.  

Tajemník FChT Ing. Šprync informoval přítomné o finanční analýze vývojových dílen FChT, 
která byla rovněž avizovaná na předchozích zasedáních AS FChT. Za rok 2022 byly celkové náklady 
(mzdy, materiál, režie…) cca 5 mil. Kč, rozpočtováno na provozní náklady bylo 260 tis. Kč. Režijní 
výnosy činily 230 tis. Kč. Daná problematika bude dále řešena s vedením UEnviChI. 

Předseda AS FChT doc. Adam ukončil nahrávání audiozáznamu ze 7. zasedání AS FChT, 
poděkoval všem přítomným senátorům a hostům za hojnou účast a zasedání ukončil. 

V Pardubicích 1. 11. 2023 doc. Ing. Martin Adam, Ph.D. 
 předseda AS FChT 


